

## Congratulations to Fr. Joseph Jiang, SJ!

On 5/20/2013 at the Boston College Commencement Fr. Jiang received his PhD in Higher Education Administration & Leadership. Later in the evening, members of Boston Chinese Catholic Community at St. James the Greater Church (Cantonese & Mandarin Group) helped celebrate his accomplishment with a dinner at the Joyful Garden. Also in attendance was BCCC Spiritual Director Fr. Peter Shen (申合修神父) and Fr. Joseph Heng, STL (王春新神父) from Malaysia who studied at the Fujen University in Taiwan (輔仁大學神學碩士).

On 4/6/2013, at a dinner also in Joyful Garden, another group of BCCC members, joined by Fr. Shen, shared the pre-commencement joy with Fr. Jiang and expressed the love and appreciation for his many years of service for BCCC and St. James.

Fr. Jiang was ordained a priest on 6/7/2008 in Los Angeles. On his first Mass with BCCC, I composed and presented to him a Chinese poem.

This fall, Fr. Jiang will begin a 2 year post-doc program on Liberal Arts & Civic Education at Harvard University Graduate School of Education.

Peter



恭賀耶穌會姜有國神父

主曆二零一三年五月廿日，姜有國神父在波士頓大學的畢業典禮中，領受了高等教育行政管理與領導的博士學位。當天晚上，聖大雅各伯教堂的中國天主教團體（包括國語和粵語團體）在喜園餐廳為他慶祝，當天的貴賓有 BCCC 的靈修指導申合修神父及曾在輔仁大學得神學碩士的馬來西亞王春新神父（見圖）。另一張相片是早在今年四月六日，另一群 BCCC 會員聯合申合修神父，在喜園餐廳分享姜神父即將畢業的喜樂，並感謝他多年在 BCCC 和聖大雅各伯堂的服務。

二零零八年六月七日姜神父於洛杉磯晉鐸，他在 BCCC 主祭第一台彌撒時，我寫了這首詩送給他；

姜家子弟出英才 有心事主伴祭臺 國泰民安須努力 神父教友笑顏開  
波城首祭一家人 福傳見證賴聖神 雅各伯堂你和我 甜酸苦辣共感恩

今年秋天，姜神父將在哈佛研究所展開兩年的博士後研究，題目是文科與公民教育。  
(波士頓 Peter 英文稿 黃小鳳中文翻譯)